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BÚH JE MÝM OTCEM 

Toto oolóní sfyšíme o dnešním sOlite stóle čosteji. Lidé opet u<.nó
oají, 1.e Búh je opraodu jejich Otcem. 

Proto pooa1.ujeme <.a soou pooinnost uvefejnit posefství, které 
poskytuje Búh Otec svetv prostfednictuím sestry fugenie Efisabety 
Ravasiooé, jef: ho tofik mifooala, a které u<.nala církeo <.0 próooplatné. 

Pooaf:ujeme <.0 ohodné uoést toto dífo soedectoím býoaféno gre
nobelského biskupa, Jeho fxcelence Alexandra eaiflota. V roce 1935 
<.Hdif komisi odborníkú <. rúzpých čóstí Francie, aby vedli diecé<.ní 
oyšetfooóní, které trovlo deset let 

Jejími členy byli generál ní oikór grenobelského biskupa mons. Guerry, 
teofog, bratf( je<.uité Albert a August Vafencin-Amons, kteN patrí k pred
ním autoritóm o oboru fifosofie a teologie a jsou odborníky o hodnocení 
tokoaýchto pfípadú, a také doa lékafi, <. nichDeden byl psychiatr 

Jsme si jisti, f:e toto poselstuí pomúf:e lidem pachopit, jak hfubokó 
je fóska, kterou Otec chooó ke kaf:dému , nós, a doufóme, f:e se mu 
dostane co mof:ná nejširšíha ,oerejnení. 

Kdo je Matka Eugenie, kterou Búh Otec na,val "svou mifooanou 
dcerou ll, "SUDU kvétinkou "? 

Domníoóm se, f:e Matka fugenie je jedno, nejoetších svetel našich 
dob, malý prorok nooé církoe, o níDe Otec stredem a orcholem celého 
fidstoa a o jejíf: jednote tkoí nejoyšší ideáf spirituality. Ona je svetlo, 
které Otec daf svetu o dnešní dobe ,matku a temnot, abychom o nem 
mohfi spatfit cestu k nósledooóní. 

Narodila se o San Gerovsio ďAdda, (dnešní Capriata San Gervasio), 
o mafém mestečku o prooincii Bergamo o Itólii 4. ,áH 1907 o rolnické 
rodine. Získala pau,e ,ákfodní v,delóní. po nekolika letech práce v továrne 
ostoupifa do Kongregace Naší Paní od apoštofú oe veku daaceti let. 
Zde se její osobnost s velikým charismatem natolik ro,oinufo, 1.e ve ve
ku pouhých doaceti peti let byla ,oolena ,a matku predstavenou ,mí
nené kongregoce. 
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Pomineme-fi její duchovní kvafity, soma její činnost no pofi sociáfním 
by postačifo k tomu, aby jí zajistifa místo v historii. lo dvanáct fet 
misionáfské činnosti zafo~ifa více ne( sedmdesát stfedisek (všechna 
s nemocnicí, škofou o kostefemJ v nejvzdáfenejších místech Afriky, Asie 
o Europy. 

Joko první objeuifa fék no mafomocenstuí, který extrohouafa 
ze semene tropické rostfiny. Tento fék byf pozdeji prozkoumán 
a zdokonafen v Pasteurove ústauu u Pafí~i. Povzbudifa v práci Raufa 
Foffereaua, který šef v jejích stopách, budovaf na jejích zákfadech a je 
pova~ován zO opoštofa mafomocných. 

V fetech 1939-1941 napfánovafa a uskutečnifa projekt "Mesto ma· 
fomocných" u Azopte no Pobfe(í sfonoviny. Byfo to ohromné stfedisko 
pro péči o mafomocné o rozfoze 200 tisíc m'. Dodnes zustává jedním 
z hfavních stfedisek toho druhu u Africe i na cefém svete. 

V uznání tohoto vefkého úspechu udefifa Francie svou nejvyšší 
národní poctu Zo sociáfní dífo misionáfkám Z Kongregace Naší Paní od 
opoštofu, její~ nejvyšší pfédstavenou v fetech 1935 a( 1947 byfa 
Matka Eugenie. Matka Eugenie se vrátifo k Otci 10. srpna 1990. 

Jejím nejvetším odkazem pro nás je Otcovo posefství .Otec mfuví 
ke svým detem",jediné soukromé zjevení, v nem~ se projevif Buh Otec 
osobne o které byfo uznáno církví zO autentické po deseti fetech nej
pfísnejšího zkoumání. No začátku textu citujeme prohfášení mons. 
Afexandra Caiffota, grenobefského biskupa, které sepsaf po vyšetfování. 

Pworuhodné je, ~e Buh Otec nadiktovaf posefství Matce Eugenii 
u fotine, pro ni ve zcefa neznámém jazyce. 

V roce 1981 se toto posefstuí dostafo k nám o v roce 19B2 -v jeho 
podesátém uýročí -jsme ho uuefejnifi u itafštine. 

Mnoho zázraku mifosti zpusobených tímto posefstvím nás vedfo 
k tomu, abychom ho rozdávafi zdarmo, zejména ue veznicích, kasár
nách a nemocnicích. Krome angfičtiny byfo pféfo~eno do francouzštiny, 
itafštiny a jiných jazyku. 

Otec Andrea D'Ascanio OFM Cop 
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SVEDECTVf JEHO EXCElENCE A. CAlllOTA, 
BISKUPA GRENOBElSKÉHO, 

PRIPOJENÉ KE ZPRAvE O KANONICKÉM VYŠETROvANí 
PRíPADU MATKY EUGENIE 
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Deset let uplynulo od chvíle, kdy jsem jako grenobelský biskup roz
hodl, aby bylo zahájeno vyšetrování v piípadu Matky Eugenie. Nyní 
mám dostatek informací, abych vydalcírkvi své svedectví jako biskup. 

1. První v/kí. která z vyšetľování vyplývá, je jistota o pozoruhodných 
ctnostech Matky Eugenie. 

Od počátku svého reholního života tato sestra vzbuzovala pozor
nost svých predstavených svo u zbožností, poslušností a pokorou. 

Její predstavené, v rozpacích nad mimorádnou povahou událostí, 
které nasta ly be hem jejího noviciátu, si neprály, aby setrvala v kláštere. 
Po určitém váhání se však vzdaly svého úmyslu, když se setkávaly tvMí 
v tvár s piíkladným chová ním této sestry. 

Behem vyšetrování prokázala sestra Eugenie vel kou trpélivost a po
slušnost, když se bez stežování podrobovala všem lékaľským testum 
a odpovídala na dotazy teologických a lékarských komisí, často zdlou
havé a sužující. a prijímala nesouhlas a zkoušky. Všichni vyšetrovatelé si 
cenili zejména její prostoty. 

Rada okolností rovnež prokázala schopnost Matky Eugenie dojít ve 
ctnostech až do hrdinského stupne. Práve teologové dosvedčili její 
poslušnost pn dotazování otce Augusta Valencina v červnu 1934 a pokoru 
behem bolestného dne 20. prosince 1934. 

Mohu dosvedčit, že i jako Matka predstavená byla velmi oddá na své 
povinnosti a s vel kou láskou k duším, ke své kongregaci a k církvi se ve
novala svému úkolu, který musel být pro ni obtížný, neboť na nej nebyla 
ješte pripravena. Její blízcí jsou ohromeni - stej ne jako já - silou jejího 
ducha, s níž čelila všem nesnázím. 

Velký dojem na mne učinily nejen její ctnosti, ale i vlastnosti, které 
prokazovala ve vykonávání své funkce predstavené. Piekvapující je rovnež 
skutečnost, že pomerne nevzdelaná reholnice mohla zastávat nejvyšší 
úfad v kongregaci. Je v tom cosi mimoládného a z toho hlediska je velmi 
významné dotazovaní vedené mons. Guerrym, mým generálním vikárem, 
v den jej íh o zvolení. Odpovedi členek kapituly, predstavených a delegátek 
ruzných misií ukázaly, že zvolily Matku Eugenii za svou nejvyšší pred
stavenou pro její úsudek, vyrovnanou povahu, energii a vytrvalos!, i presto, 
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že byla velmi mladá a podle církevních predpisu by její zvolení za nor
málních okolností nebylo možné. Skutečnost však ješte prekonala nadeje, 
které do ní voličky vkládaly. 

Obzvlášté me upoutala její jasná, živá a pronikavá inteligence. Rekl 
jsem, že její vzdelání bylo nedostatečné, to však bylo zpusobeno imej
šími príčinami , které sama nemohla ovlivnit Dlouhodobá nemoc matky ji 
prinutila, aby se ve velmi raném veku začala starat o domácnost, a prato 
často chybela ve škole. Než vstoupila do kláštera, prožila težká léta v to
várne jako tkadlena. I pres tyto základní nedostatky ve vzdelání, jejichž 
dusledky jsou zjevné v jejím slohu a pravopise, sepsala Matka Eugenie 
mnoho písem ností pra své společenství. Stojí za zmínku, že sama sestavi
la ruzné obežníky, s obecními úrady či správními radami uzavírala 
smlouvy týkající se nemocničních ústavu zrízených Kongregací Naší 
Paní od apoštolu. Sepsala rovnež obsáhlý soupis smernic a pravidel. 

Na každou situaci nahlíží jasne a správne jako na vec svého sve
domí. Její pokyny jsou pi'ímé, pi'esné a velmi praktické. Osobne zná každou 
ze svých 1400 rádových deer i jejich charakteristické rysy a etnosti: 
proto je schopna si z nich vybrat ty, které jsou nejlépe pripraveny k plnení 
ruzných úkolu. Rovnež presne zná potreby a prostiedky své kongregace 
i situ aci v každém ľádovém domé a navštívila všechny své misie. 

Chceme upozornit také na jejího piedvídavého ducha. Učinila všechna 
nezbytná opatrení, aby v každé nemocnici a škole pracovaly kvalifiko
vané sestry. Také jsem došel k pozná ní, že Matka Eugenie je nadaná roz
hodností, smyslem pro realitu a tvurčí vW. Behem šesti let založila 67 
ústavu a ve své kongregaci zavedla užitečná opatrení. 

Zmínil jsem se o její inteligenci , úsudku, vuli a administrativních 
schopnostech prato, že se domnívám, že tyto vlastnosti s konečnou plat
ností vylučují všechny domnenky o halucinacích, preludech, spiritismu, 
hysterii a pomatenosti. Ani další zkoumání téchto hypotéz behem vy
šetrování nevedio k uspokojivému vysvetlení všech skutečností. 

Livot Matky Eugenie je stálým dukazem její duševní a celkové vyrov
nanosti, kterou vyšetrovatelé označili za dominantní znak její osobnosti. 
Jiné hypotézy o její ovlivnitelnosti a poddajnosti vedly vyšetrovatele k otáz
ce, zda snad nemají pied sebou velmi vnímavou povahu, která podobne 
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jako zrcadlo s mnoha vybroušenými plochami odráží všechny vlivy a pod
nety. Ačkoli je Matka Eugenie obdai'ena citlivou povahou, ukázala, že ni
kdy nikomu nestranila a nenechala se ničím ovlivnit, dokázala sama určit 
své plány i činnost a získat souhlas ostatních díky své osobní prozíravosti. 

2. Pi'edmet poselství, který byl Matce Eugenii sveren, je pi'esne 
vymezen a z dogmatického hlediska jej pokládám za správn Ý a aktuální. 

Presným účelem poselství je dát poznat a uctívat Boha Otce a poža
dovat na církvi ustanovení zvláštního svátku. Vyšetrovací komise došla 
k záveru, že liturgický svátek ke cti Otce by byl v souladu s katolickou pra
xí a stradičním výkladem katolické modlitby, stoupající k Otci skrze Syna 
v Duchu Svatém, jak se projevuje také v mešních modlitbách a liturgické 
obetní modlitbe Otci. Je zvláštní, že dosud nebyl ustanoven svátek k oslave 
Otce. Svatá Trojice je uctívána jako taková. Slovo a Duch svatý jsou uctíváni 
ve svém poslání a vnejších zjeveních. Pouze Búh Otec nemá vlastní svátek, 
který by upoutal pozornost ki'esťanu k jeho Osobe. To je dúvod, proč roz
sáhlý výzkum mezi verícími odhalil, že v njzných společenských vrstvách, 
dokonce i mezi mnoha knežími a i'eholníky, "Boha Otce neznají, nemodlí 
se k nemu, nemyslí na neho". Zmínený výzkum dosti presvedčivé ukazuje, 
Že značný počet ki'esťanú se vzdáiii od Otce, protože ho vnímá jako hrozi
vého soudce. Spíše se obracejí k lidskosti Ježíše Krista. A kolik z nich pro
sí Ježíše, aby je ochránil pi'ed Otcovým hnévem l 

Zvláštní svátek by tak mohl pusobit k obnovení rádu ve spiritualite 
mnoha kresťanú a kjejich opetnému obrácení k Božskému Spasiteli: "O coke
liv poprosíte Otce v mém jménu .. ." a opet: "Modlete se takto: Otče náš ... " 

liturgický svátek zasvécený Bohu Otci by obracel náš zrak k tomu, 
kterého apoštol sv. Jakub nazval "Otcem svetla, od nehož pocházejí všech
ny dary .. ." Duše by rovnež ocenily Boží dobrotu a otcovskou prozretel
nost. Uvedomily by si, že tato prozretelnost je opravdu prozretelností 
trojjediného Boha a že práve skrze svou božskou podstatu, společnou 
všem trem božským Osobám, šírí Búh po celém svete jako nevýslovný 
poklad své nesmírné milosrdenství. 

Na první pohled by se zdá Io, že není duvod zvlášť uctívat Boha Otce. 
Ale nebyl to práve Otec, kdo poslal na svet svého Syna? Je-Ii svrchovane 
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správné uctívat Syna a Ducha svatého za jej ich vnejší zjevení, nebylo by 
správné a vhodné vzdávat díky Bohu Otci, jak to požaduje Illešní pre
face, za dar, který nám seslai - za jeho Syna? 

Hlavní smysl tohoto zvláštního svátku se tak stává zrejmým: uctívat 
Otee, dekovat mu, chválit ho za to, že nám dal svého Syna; a to slovo, jak 
se praví v poselství, jako puvodce našeho vykoupení; dékovat tomu, jen ž 
tak miloval svet, Že dal svého jednorozeného Syna, aby všichni lidé byli jed
no v Kristove mystickém tele a spolu s ním se stali i Božími detmi. 

V dobe, kdy se svet utápí ve zmatcích sekulárních nauk, ateismu 
a moderních ~Ioso~í a neuznává Boha, pravého Boha, nemohl by tento 
svátek pomoci mnohým pozn at Otce, Otce milosrdenství alaskavosti, 
kterého nám zjevil Ježíš? Nezvýšil by se počet tech, kterí uctívají Otce 
"v duchu a v pravde", kterého zvestoval Ježíš? V dobe, kdy je svet rozerván 
vražednými válkami a potrebuje najít spolehlivý pramen sjednocení, 
aby se lidé tesneji navzájem spojili, prinesl by tento svátek velké svet· 
Io. Učil by lidi, že všichni mají stejného Otce v nebi: toho, který jim dal 
Ježíše, skrze néhož se stávají členy jeho mystického tela v jednote 
Ducha lásky! Mnoho lidí je ztrápeno a vyčerpáno válečnými útrapami 
a touží po hlubokém duchovním živote. Takový svátek by je pohnul 
k tomu, aby vzdávali čest Otci, jenž je skrytý, a aby se sami nabídli v sy· 
novské a velkomyslné obeti Otci, jedinému zdroji života Nejsvetejší 
Trojice. Nezachoval by ono jemné hnutí nadprirozeného života, který 
volá lidi k duchovnímu detství a - skrze dúveru - k životu s Otcem, 
k odevzdání se Boží vuli, k duchu víry? 

Na druhé strane vyvstává problém veroučný, tedy zcela jiný než 
otázka zvláštního svátku a nezávislý na tom, jak církev o zkoumaném 
prípade rozhodne. Nekterí významní teologové se domnívají, Že nauka 
o vztahu duše k Nejsvetejší Trojici vyžaduje dúkladné prozkoumání a že 
by se mohla lidem stát zdrojem svetla pro život v jednote s Otcem 
i Synem, o kterém hovorí sv. Jan, a pro účast na živote Ježíše, Božího 
Syna, zejména na jeho synovské lásce k Otci. 

Krome téchto teologických dúvodú bych chtel zde zdúraznit toto: 
chudá mladá žena, bez teologického vzdelání prohlašuje, že prijímá od 
Boha poselství, která mohou obohatit teologickou nauku. 
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Práce falešného vizionái'e jsou obsahove chudé, plané a rozporuplné. 
Poselství, o nemž Matka Eugenie tvrdí, že jí je sven10tec, je plodné. 
Nalézáme v nem harmonickou součinnost dvou rozd~ných povah, které 
potvrzují jeho pravost. Na jedné strane je pi'edstaveno jako církevní tradi
ce bez jakýchkoli podezrelých inovací, neboť neustále opakuje, že vše již 
bylo i'ečeno v Kristove zjevení o jeho Otci a že vše je obsaženo v evangeliu. 
Na druhé strane však poselství hlásá, že tato velká pravda, týkající se po
znání Otce, vyžaduje, aby byla znovu rozvážena, studována a zakoušena. 

Neukazuje práve nepomer mezi slabostí prostredníka, který sám 
není schopen objevit učení tohoto druhu, a mezi hloubkou predaného 
poselství na pusobení vyšší, nadprirozené, božské príčiny, proč rádové 
sestre bylo svereno toto poselství? 

Nedovedu si predstavit, jak jinak by se dalo vysvetlil, že sestra objevila 
myšlenku, jejíž puvod a plodnost teologové, kterí vedli vyšetrování, uzná
vali velmi pomalu. 

A ješte jedna skutečnost se mi zdá pusobivá: když sestra Eugenie 
oznámila, že se jí zjevil Buh Otec, vyšetrující teologové odpovedeli , že 
zjevení Otce jsou sama o sobe nemožná a že se nikdy predtím v minu
losti nevyskytovala. Proti temto námitkám sestra vytrvala na svém a pro
ste prohlásila: "Otec mi i'ekl, abych popsala, co jsem videla. A žádá své syny 
teology, aby to zkoumali." Sestra své svedectví nikdy nezmenila. Trvala 
na svých výpovedích celé mesíce. Až vlednu 1934 objevili teologové 
u sv. Tomáše Akvinského odpoveď na svou námitku. 

Odpoveď, kterou dal veliký učitel církve na otázku rozdílu mezi zje
vením a poselstvím, problém objasnila a odstranila tak prekážku, která 
ochromovala celé vyšetrování. Nevzdelaná sestra dokázala zkušeným 
teologum, že má pravdu. Jak jinak bychom mohli vysvetlit její prozíra
vost, moudrost a vytrvalost? Falešná vizionárka by se snažila prizpuso
bit vysvetlením teologu. Sestra však trvala na svém Mzení. To jsou další 
dúvody, proč se nám její svedectví jeví jako duveryhodné. 

Rovnež považuji za pozoruhodný její rezervovaný vztah k záz
račným prvkum prípadu. Zatímco falešné vizionáľky s pýchou zdu
razňují mimorádné jevy, a dokonce nic jiného nevidí, Matka Eugenie 
je naopak klade až na druhé místo - jako dukazy, prostredky. 
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Nepociťuji tu premrštenost, nýbrž rovnováhu hodnot, která pusobí 
príznivým dojmem. 

Jenom stručne se zmíním o vyšetrování teologu. Dustojní otcové 
Albert a August Valencinové jsou vysoce hodnoceni pro svou filosofickou 
i teologickou autoritu a pro svou hlubokou znalost duchovního života. 
Jejich zákrok byl žádán i v jiných podobných vyšetrováních. Víme, že 
jednali s vel kou obezretností, a proto jsme je vybrali pro tuto práci. 

Jsme jim vdečni za obetavou a svedomitou spolupráci. Jejich svedec
tví ve prospech sestry a nadpľirozeného vysvetlení skutečností je ješte 
pozoruhodnejší, neboť svuj posudek velmi dlouho odkládali. Zpočátku 
byli zaujatí, pochybovali a potom váhali. Teprve podrobení sestry téžkým 
zkouškám a zkoumání všech druhu námitek je postupne presvedčilo. 

zAVtRY 
Podle príkazu své duše a svedomí a s nejvetším smyslem pro odpo

vednost vuči církvi prohlašuji , že se mi nadprirozený a Boží zásah jeví 
jako jediné logické a uspokojivé vysvetlení událostí. 

Odhlédneme-li od všech okrajových rysu prípadu, jsou základní 
fakta ušlechtilá, vznešená a nadprirozená: pokorná sestra vyzvala duše 
k opravdové oddanosti Otci, jak to učil Ježíš a církev vtelila do své litur
gie. V tomto prípadu není nic burcujícího, vše je velice prosté a v sou
ladu s pevnou naukou. 

Zázračné události, které provázejí toto poselství, by mohly být odde
leny od hlavní události, a prece by jeho hodnota byla zachová na ve své 
úplnosti. Z dogmatických duvodu církev rozhodne, zda Ize uvažovat 
o ustanovení zvláštního svátku oddelene od tohoto zvláštního prípadu 
Matky Eugenie. 

Domnívám se, že hlavní dukaz verohodnosti sestrina poselství 
nacházíme ve zpusobu, jakým uvád í ve svém živote do praxe nauku, 
kterou nám prostrednictvím svého poselství pripomíná. 

Považuji za správné nechat ji pokračovat v jejím d~e. Verím, Že všech
no je Boží vule. Po deseti letech zkoumání, úvah a modliteb vzdávám díky 
Otci, že si vybral moji diecézi za místo tak dojemného projevu své lásky. 

+ ALEXANDRE CAILLOT, biskup grenobelský 

11 



OTCOVO POSELSTVí 

čóst /. 



1. čeJVence 1932, svátek Drahocenné kIVe našeho Pána Ježíše Krista 
Konečne nadešel den provždy požehnaný, den, který prislíbil 

nebeský Otec! 
Dnes skončily dlouhé dny príprav, a já cítím blízko, tak blízko 

príchod svého Otce a Otce všech lidí. 
Nekolik minut modlitby a potom tolik duchovních radostí. Byla 

jsem naplnena tou hou spatfit ho a slyšet ho! 
Mé srdce planoucí láskou se otevrelo s tak vel kou duverou, že jsem 

si uvedomila, že jsem až dosud nikdy nikomu tolik neverila. Myšlenka 
na Otce me učinila až bláznive šťastnou. 

Konečne jsem zaslechla zpev. To andelé ohlásili tento radostný 
príchod. Jejich písne byly tak krásné, že jsem se rozhodla zapsat si je 
co možná nejd five. 

Melodie utichla a pfišel zástup vyvolených, cherubínu a serafínu, 
a s nimi Buh, náš Stvoritel a Otec. 

Poklonila jsem se až k zemi a zcela ponorena do vlastní nicoty jsem 
se modlila Magnificat. Hned nato mi Otec rekl, abych se posadila vedie 
neho a zapsala. co se rozhodl fíci lidem. 

Celý nebeský dvur, který ho doprovázel, zmizel. Zustal pouze Otec, 
zustal se mnou, a dríve než usedl, mi rekl: .UŽ jsem ti rekl a nyní to 
fikám znovu: Nemohu dát svého milovaného Syna ješte jednou, abych 
dokázal svou lásku k lidem! Nyní pricházím mezi ne, abych je miloval, 
a beru na sebe jejich podobu, jejich ubohost, aby poznali tuto lásku. 
Pohleď , odkládám nyní svou korunu a všechnu svo u slávu a beru na 
sebe vzezrení obyčejného človeka!" 

Poté co odložil svou korunu a svatozál ke svým nohám, aby se po
dobal obyčejnému človeku, vzal do levé ruky zemekouli sveta a pritiskl 
ji k svému Srdci. Pak si sedl vedie me. 

Mohu povedet jen nekolik málo slov o jeho príchodu, o vzhledu, 
který vzal na sebe, a o jeho láscel Ve své nevedomosti nenacházím slo
va, abych vyjádľila, co mi zjevil. Rekl: 

.Pokoj a spása tomuto domu a celému svetu I Kéž se moje moc, láska 
a muj svatý Duch dotknou lidských srdcí, aby se celé lidstvo obrátilo ke 
spáse a prišlo ke svému Otci, který je hledá, aby je miloval a spasil. 
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Kéž muj zástupce Pius XI. pochopí, že toto jsou dny spásy a pože
hnání. Kéž nepromarní príležitost upozorn it deti na jejich Otce, který 
prichází, aby jim pomohl v tomto živote a pripravil jej ich večné štestí. 

Zvolil jsem si tento den, abych započal své dílo mezi lidmi, protože 
dnes je svátek Drahocenné krve mého Syna Ježíše. Rozhodl jsem se 
posvetit touto krví dílo, které začínám, aby prinesla ovoce celému lidstvu. 

Toto je pravý účel mého pfíchodu: 
1. l'i'icházím, abych zahnal nadmemý strach, který ze me mají mí lidé, 

a abych jim ukázal radost z toho, že me znají a milují moje deti, to ~na
mená celé lidstvo, dnešní i budoucí. 

2. Pľicházím, abych prinesl nadej i všem lidem a národum. Kolik z nich 
ji už dávno ztratilo. Tato nadeje je naučí žít v míru a bezpečí a pracovat 
na vlastní spáse. 

3. Pricházím, aby me lidé poznali takového, jaký jsem, aby vzru
stala jej ich duvera a láska ke mne, jej ich Otci. Mám jedinou starost: bdít 
nad všem i lidmi a milovat je jako své deti . 

Jako se malír teší z pohledu na obraz, který namaloval, tak s ra
dostí a potéšením pricházím mezi lidi, mistrovská díla svého stvorení. 

Cas utíká. Chtel bych, aby lidé co nejdríve poznali, že je miluji a že 
je mým nejvetším štestím zustávat s nimi a hovoNt s nimi jako Otec se 
svými detmi. 

Jsem večný, a když jsem byl sám, nozhodi jsem se užit svou moc, 
abych stvoril bytosti k svému obrazu. Nejdľíve jsem však musel stvorit 
hmotu, aby tyto bytosti mely prostredky ke své obžive: tehdy jsem stvo
ril svet. Naplnil jsem jej vším potrebným pno lidi: vzduchem, sluncem 
a deštem a mnoha jinými vecmi, o nichž jsem vildel, že jsou nutné k jej ich 
životu. 

Nakonec jsem stvoril človeka. MIH jsem radost ze svého díla. Clovek 
hreší, ale práve tehdy se projevuje moje nekonečná šlechetnost. 

Ve Starém zákone jsem stvoril a vyvolil proroky, aby žili mezi lidmi. 
Jim jsem sverii svá prnní, stanosti a radosti, aby o nich se všemi hovoi'i li . 

Gm více se vzmáhalo zlo, tím více me má dobnota nutila pnomlouvat 
ke spravedlivým lidem, aby mohli predávat mé pfikazy tem, ktefi pusobili 
neporádek. Tak jsem nekdy musel být prísný, abych je káral, nikolivabych 
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je trestal - to by bylo jen na škodu - ale abych je odvrátil od neresti 
a privedi k jejich Otci, jejich Stvoriteli , na nehož zapomneli. Pozdeji zlo 
zaplavilo lidská srdce v takové míre, že jsem byl prinucen poslat na svet 
pohromy, abych lidi očistil utrpením, zničením jej ich majetku či dokonce 
jejich usmrcením. Dopustil jsem potopu sveta, zničení Sodomy 
a Gomory, války lidí proti sobe atd. 

Vždy jsem si pml zustat mezi lidmi v tomto svete. Tak jsem byl za 
potopy sveta blízko Noemovi, tehdy jedinému spravedlivému. I pil ostatních 
pohromách jsem vždy nalezl spravedlivého človeka, s nímž jsem mohl 
zustat a jehož prostrednietvím jsem žil mezi lidmi své doby, a tak tomu 
byl o vždy. 

Moje nekonečná dobrota vuči lidstvu často svet očišťovala od jeho 
zkaženosti. 

Stále jsem si volal určité duše, v kterých jsem našel zalíbení, protože 
skrze ne jsem mohl být šťastný s temi, které jsem stvoril, s lidmi . 

Slíbil jsem svetu Mesiáše. Učinil jsem vše, co jsem mohl, abych 
pripravil jeho príchod tím, že jsem se zjevoval v podobách, které ho 
predstavovaly, už tisíce let pred jeho príchodem! 

Neboť kdo je Mesiáš? Odkud prichází7 Co učiní na svete? Koho 
zastupuje? 

Mesiáš je Buh. 
Kdo je Búh? Buh je Otec, Syn a Duch Svatý. 
Odkud prichází? Nebo spíše, kdo mu prikázal, aby prišel mezi lidi? 

Byl jsem to já, jeho Otec, Buh. 
Koho má na zemi zastupovat? Svého Otce, Boha. 
Co má na svete činit? Dá poznat a milovat Otce, Boha. 
Což nerekl : 
• Nevedel i jste, že musím být v tom, co je mého Otce7" (Lk 2,49) 
, Piišel jsem, jen abych plnil vuli svého Otce." 
,Požádáte-li o cokoliv Otce v mém jménu, on vám to dá ... ". 
,Budete se modlit k nemu takto: .Otče náš, jenž jsi na nebesích .. .", 

a nekde jinde, jelikož prišel, aby oslavil Otce a učinil, aby ho lidé poznali, ríká: 
,Kdokoliv vidí mne, vidí Otce." 
,Já jsem v Otci a Otec je ve mne." 
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,Nikdo nepiichází k Otci než skrze mne." (Jan 14,6) 
.Kdokoliv je se mnou, je také s mým Otcem", atd. 
Uvedomte si tedy, lidé, že po celou večnost mám jediné prání: dát se 

pozn at lidem a být jimi milován. Pieji si s nimi zustat navždy. 
Ládáte verohodný dukaz piání, které jsem práve vyslovil? 
Proč jsem pi'ikázal Mojžíšovi, aby postavil svatostánek a archu 

úmluvy, kdybych nechtel prijít a prebývat s lidmi jako Otec, bratr nebo 
blízký prítel? To bylo moje vroucí prání. Piesto na me zapomneli 
a uráželi me mnohými hríchy. A tak jsem dal Mojžíšovi svá narízení, aby 
jim piipomnela Boha, jej ich Otce, a jeho jediné prání spas it je. Očekával 
jsem, že tato piikázání budou zachovávat, a tak vzpomenou na svého 
nekonečne dobrotivého Otce, který má vždy na zreteli jej ich nynejší 
i večnou spásu. 

lidé na všechno zapomneli a upadli do bludu a strachu, protože 
považovali zachovávání príkazu, které jsem predal Mojžíšovi , za piíliš 
obtížné. Vytvorili si vlastní zákony podle svých rozmaru, aby je mohli 
snadneji dodržovat. V piehnaném strachu, který ze me meli, pozvolna 
na me zapomínali a zahrnovali me urážkami. 

Ale má láska k temto lidem, mým detem, nikdy docela neprestala. 
Když jsem si uvedomil, že ani patriarchové, ani proroci nebyli schopn i 
zajistit, aby me lidé poznali a milovali, rozhodl jsem se prijít sám. 

Jak jsem však mohl mezi ne prijít? Nebyl jiný zpusob, než abych 
prišel sám, ve druhé osobe svého božství. 

Poznají me lidé? Budou mi naslouchat? 
Nic budoucího mi není skryto, proto jsem si sám odpovedel na tyto 

dve otázky: 
.Nepoznají mou prítomnost, i když jim budu nablízku. V mém 

Synu budou se mnou krute zacházet, bez ohledu na všechno dobrodiní, 
které pro ne učiním. V mém Synu budou o mne mluvit špatne, ukrižují 
me, aby me usmrtili." 

Mám kvuli tomu prestat? Ne, má láska k mým detem, lidem, je piíliš 
velká. 

Neprestal jsem. Pochopte, že jsem vás miloval snad Ize tak ríci 
více než svého milovaného Syna, nebo spíše více než sama sebe. 
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Co vám ríkám, je tak pravdivé, že bych váhal, kdyby se našel jediný 
z mých tvoru, který by byl schopen vykoupit hríchy ostatních lidí podob
ným životem a smrtí, jaký byl život a smrt mého Syna. Proč? Protože bych 
zradil svou lásku tím, že bych nechal trpet milovaného tvora více, než bych 
trpel sám ve svém Synu. Nikdy bych nechtel , aby mé deti trpely. 

To je stručný príbeh mé lásky do té doby, než jsem prišel mezi lidi 
skrze svého Syna. 

Vetšina lidí zná tyto události, avšak nechápou podstatnou vk že 
k tomu všemu me vedia láska! 

Ano, je to láska, co vám chci vŠtípit. Na tuto lásku se zapomnelo. 
Chci vám ji pripomenout, abyste me poznali takového, jaký jsem, abyste 
se nebáli, jako se bojí otroci, Otce, který vás tolik miluje. 

Podívejte, v tomto príbehu jsem teprve v prvním dni prvního sto
letí a já bych jej chtel dovést až do nynejšího dne, do dvacátého století. 

Jak lidé zapomneli na mou otcovskou lásku! A prece vás tak nežne 
miluji! CO všechno jsem pro ne učinil ve svém Synu, v osobe svého Syna, 
který se stal človekem! Božství je zahaleno v tomto lidství, stalo se malým, 
chudým, poníženým. Ve svém Synu Ježíši jsem vedi život obeti a práce. 
Prijímal jsem jeho modlitby, aby človek mel jasne vyznačenou stezku, po 
které by kráčel ke spravedlnosti a bezpečne došel až ke mne! 

Samozrejme jsem chápal slabost svých detí, i práve proto'jsem 
požádal svého Syna, aby jim dal prostiedky, které jim umožní po pádu 
znovu povstat. Pomohou jim očistit se od hríchu, aby stále mohly být 
deťmi mé lásky. Hlavními prostredky této pomoci je sedm svátostí. 
A nejduležitejší prostiedky pro vaši spásu, navzdory vašim pád um, jsou 
kríž, krev mého Syna, která se za vás stále prolévá, jak ve svátosti 
pokání, tak v Nejsvetejší obeti mše svaté . 

Mé drahé deti, zahrnoval jsem vás dary zvláštních milostí po 
dvacet století, ale s jakými ubohými výsledky! 

Kolik z mých tvoru, kterí se stali skrze mého Syna deťmi mé lásky, se 
rychle vrhlo do večné propasti! Opravdu jste nepoznali mou nekonečnou 
dobrotu, a já vás tolik miluji! 

Alespoň vy, kterí víte, že pricházím sám, abych k vám mluvil, abyste 
si uvedomili mou lásku, nevrhejte se do propasti. Jsem váš Otec! 
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Což je možné, abyste poté, co mne nazvete svým Otcem a projeví
te svou lásku ke mne, nalezli u me tvrdé a neciteiné srdce, abych vás 
nechal zahynout? Ne, ne, neveľte tomu! Jsem nejlepší z otcu! Znám 
slabosti svých tvoru. Pojd'te ke mne, obraťte se s duverou a láskou! 
Odpustím vám pro vaši lítost. I kdyby vaše hríchy byly odporné jako bláto, 
vaše duvera a láska me primeje, abych na ne zapomnel a nesoudil vás! 

Pravda, jsem spravedlivý, ale láska zaplatí všechno! 
Poslechnete si, moje deti, jedno prirovnání a ujistíte se o mé lásce. 

Pro me jsou vaše hľíchy jako železo a projevy vaší lásky jako zlato. Dáte-Ii 
mi tisíc liber železa, nebude to nic proti tomu, když mi dáte jen deset 
liber zlata! Jinými slovy, jen trochou lásky mužete vykoupit velké hríchy. 

To je velmi radostný pohled na soud nad mými detmi, nad všemi 
lidmi bez výjimky. Musíte prijít ke mne. Jsem vám tak nablízku l Musíte me 
milovat a ctít, abyste nebyli souzeni nebo spíše abyste byli souzeni mou 
nekonečne milosrdnou láskou! 

Nepochybujte o tom! Kdyby mé Srdce nebylo takové, dávno bych 
už zničil svet za každý spáchaný hľích! Ale jak vidíte, moje ochrana se 
neustále projevuje milostí a dobrodiním. Z toho mužete usoudit, že 
máte Otce, který je nade všechny otce, který vás miluje a neprestane 
vás nikdy milovat, budete-Ii si to prát. 

Pricházím k vám dvema zpusoby: v kríži a ve svátosti oltáľní! 
Kríž je cesta, kterou pricházím ke svým detem, protože skrze kríž 

vás muj Syn vykoupil. A pro vás je kríž cesta, po níž Ize vystoupit k mé
mu Synu a od mého Syna ke mne. Bez neho byste ke mne nikdy nemohli 
pi'ijít, protože človek svým hríchem na sebe uvalil trest odloučení od Boha. 

Ve Svátosti oltáľní žiji mezi vámi jako Otec se svou rodinou. Prál 
jsem si, aby muj Syn ustanovil svátost oltáľní, aby se tak každý sva
tostánek stal studnicí mých milostí, mého bohatství a lásky, které dávám 
lidem, svým detem. 

Temito dvema prostredky ustavične sesílám na svet svo u moc a ne
konečné milosrdenství. 

Poté co jsem vám ukázal, že me muj Syn Ježíš zastupuje mezi 
lidmi a že skrze neho zustávám stále mezi nimi, chci vás také upozorn it, 
že k vám pricházím skrze svého Svatého Ducha. 
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